

## 主賜智慧

你們中間若有缺少智慧的，應當求那厚賜與眾人、也不斥責人的神，主就必賜給他。（雅各書 1:5）

### 感恩

1. 「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：六月底曾有竊賊潛入希望之家意圖偷走院車，感謝主的保守，院內所有人員平安，財物毫無所失。感謝主，院內的小學學童在七月初努力地讀書，完成了中文學校的期末考。
2. 「緬北貴概聖光高中與得恩高中」：感謝主，高中網課有新加入的志願者余老師，負責教導會計課，已於七月八日開始上課。
3. 在籌備「傳仁」二十週年感恩見證會的事上，感謝神，興起許多志願者與我們配搭：在特刊的編輯、翻譯，校對上；在詩歌的預備上；在感恩會的各樣安排上....

### 代求

1. 「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：在臘戍的初中學生們，七月份要面對學校的重要考試，求主賜他們智慧和體力去預備。
2. 「緬北貴概聖光高中與得恩高中」：八月的第一週是本學年的第一次期中考，求主幫助學生們能專心預備考試。也求主帶領八月份的老師教學經驗分享交流會和網課教師培訓課程。
3. 「新生之家福音戒毒」：
  - a) 每一個月的福音主日，他們會到各教會傳遞信息，藉神話語的分享、弟兄們的生命見證，詩歌等等，讓更多的人能夠知道福音戒毒的意義，並叫人看見神奇妙的作為。
  - b) 緬甸近幾年因疫情、政變之故，物價高漲。「新生之家福音戒毒」的三個據點包括：臘戍、東枝，及勐速，近 100 人生活，本已處在極其不易之中！本月底緬甸政府將推出 20000 元面額紙幣，百姓恐慌。敬請特別代禱，讓事工不致受影響，求主憐憫！

## God Gives Wisdom

If any of you lacks wisdom, you should ask God, who gives generously to all without finding fault, and it will be given to you. (James 1:5)

### THANKSGIVING

#### 1. The Home of Hope Orphanage in Namsalup, Northern Myanmar:

At the end of June, a burglar sneaked into the Home of Hope with the intention of stealing the Orphanage's car. Thanks to the Lord's protection, all the personnel in the orphanage were safe and their belongings were not lost. Thank the Lord, the elementary school children studied hard and completed their final exams at the Chinese school in early July.

2. The Holy Light High School and the Grace Private High School in Kutkai, Northern Myanmar: Thanks to the Lord that a new volunteer teacher Ms. Yu joined the online high school ministry. She has been teaching the accounting class since July 8th.

3. The Go and Love Foundation: In preparing for the 20<sup>th</sup> Anniversary, thank God for providing us with many volunteers for the editing, translating, and proofreading of the 20<sup>th</sup>-anniversary special edition of our publication, for the preparation of songs to sing, and for the various arrangements in connection with the 20<sup>th</sup> Anniversary Thanksgiving Banquet.

### PRAYERS

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, Northern Myanmar: In July the middle school students of the orphanage at Lashio will take their major exams at school. Please pray that the Lord gives them wisdom and strength to prepare themselves for the exams.

2. The Holy Light High School and the Grace Private High School at Kutkai, Northern Myanmar: The first midterm exam of this academic year will be held in the first week of August. Pray that the Lord will help the students to concentrate on their studies for the exam. Pray also that the Lord leads the meeting in August for all online volunteer teachers to share their teaching experiences and the training classes.

#### 3. The New Life Drug Rehabilitation:

a) Each month on Evangelical Sunday, the drug addicts in the center will go to different churches to deliver a message, to share God's Word, to share their life testimony, to sing hymns, etc., so that more people will know the meaning of the gospel of drug abstinence, and let people see God's wonderful works.

b) In recent years, as a result of the pandemic and coup, the cost of living in Myanmar has soared. The three bases of the “New Life Drug Rehabilitation” include: Lashio, Tunggyi, and Mengersu, and nearly 100 people live in an extremely difficult situation! At the end of July, the Myanmar government will launch 20,000 Kyat banknotes, and the people are panicking. Please pray that the ministry will not be affected, and ask the Lord for mercy!